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ПИТАНЕ

ОТ Валерия Дончева, общински съветник от групата на БСП

ОТНОСНО: Искане на собственици на самостоятелни обекти, намиращи се 
на ул. „Димитър Рашев“ № 20, № 22 за осигуряване на нормален достъп до 
сградата.

Уважаеми г-н Кмет,
През 2018г. започна проектиране, а през 2019г. изграждане на ул. “Ил. 

Драгостинов“ като районна артерия III клас с цел осигуряване на пряка 
транспортна връзка между квартал Бузлуджа и републиканския път Севлиево 
-  В. Търново- Омуртаг (пътно кръстовище „Качица“). Това донесе надежда на 
собствениците на обекти на ул. „Димитър Рашев“№ 22 (западната част на 
новостроящия се път), че дългогодишните им проблеми ще бъдат решени. Ако 
ги систематизираме, те са свързани с: трудния достъп до жилищата им, в това 
число на линейки, пожарни автомобили, таксиметрови автомобили; липсата на 
сметосъбиране; влошената инфраструктура около сградата; проблемите с 
отводняването; абсолютната невъзможност за достъп до гаражите. Уви, новият 
път на ул. „Ил. Драгостинов“ е почти завършен, а състоянието на 
инфраструктурата около тяхната улица си остава същото. От хронологията на 
комуникацията Ви със собствениците през последните месеци разбирам, че 
ситуацията е „Параграф 22“ . Във Ваш отговор на поредно тяхно възражение, 
Вие заявявате, че от гледна точка на пътната безопасност НЕ е допустимо и 
технически възможно осигуряване на транспортно обслужване на гаражите от 
страната на новия път. От написаното става ясно, че достъпът трябва да се



осигури от източната част на сградата (както до сега), т.е. както е било през 
последните 20 години.

С цел намиране на решение са и въпросите от настоящото питане:

1. Планира ли община В. Търново изграждане на алтернативна 
транспортна връзка до гаражите към сградата на ул. „Д. Рашев“ №22 ?

2. Община Велико Търново проучва ли варианти за разширяване на 
пътната връзка от източната страна на сградата с цел осигуряване на 
нормален достъп до нея?

3. Към момента как е организирано сметосъбирането на горецитираната 
улица?

4. В случай на необходимост от къде трябва да преминат автомобилите на 
Спешна помощ и Пожарна безопасност, за да стигнат до сградата?

Очаквам Вашите отговори, които надявам се ще очертаят стъпките за 
разрешаване на проблемите!

С Уважение: ..............
Валерия Дончева


